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    Aula Universităţii Româno-Americane din Bucureşti a devenit
neîncăpătoare ieri, 3 octombrie 2011, cu ocazia festivităţilor de
deschidere a anului universitar 2011-2012.
  
  

Invitaţi de marcă, exponenţi ai mediului academic şi de afaceri din România şi Statele Unite ale
Americii precum, prof. univ. dr Emil Constantinescu ex-preşedinte al României, prof. univ. dr.
Radu Gheţea, preşedinte al Asociaţiei Bancherilor din România, prof. univ. dr. Dumitru Miron,
prorector al Academiei de Studii Economice, actualmente şi preşedinte al Fundaţiei
Româno-Americane pentru Promovarea Educaţiei şi Culturii, Gilda Lazăr, corporate affairs
manager la JTI sau prof. univ. dr. Donald Corbin, de la James Madison University – Virginia au
fost aplaudaţi la scenă deschisă de cei peste 500 de studenţi ai Universităţii
Româno-Americane aflaţi în sală, după ce, prin discursul lor, au remarcat oportunităţile pe care
educaţia universitară le oferă tinerilor astăzi.

      

              

      

                   „Conștienți fiind de presiunile concurențiale determinate de faptul că
acţionăm pe o piata națională cu peste 100 de instituții de învățământ superior și o piață
europeană cu peste 4000 de instituţii de învăţământ superior în care se pregătesc  milioane de
studenţi, ne propunem ca în anul universitar 2011-2012(…) obiectivele strategice de prim rang
să fie creșterea gradului de internaționa lizare a Universității și
apropierea, pe baze parteneriale coerente, de mediul de afaceri - de angajatori, în ansamblul
lor” , a afirmat rectorul
Universităţii Româno-Americane, 
prof. univ. dr. Ovidiu Folcuţ
, în discursul său de deschidere a anului universitar.

  

               Internaţionalizarea învăţământului nu este un concept fără acoperire, susţine prof.
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univ. dr. Ovidiu Folcuţ, dovadă fiind numărul mare de parteneriate încheiate de-a lungul timpului
de instituţie cu universităţi de prestigiu din SUA şi Europa. „Peste 1/3 din mobilitățile de care au
beneficiat universitățile particulare din România, în cadrul programelor europene, aparțin
Universității Româno-Americane, credem noi că nu este o întâmplare, iar pe de altă parte
prezența și în anul universitar 2010/2011 a unor reputați profesori, provenind de la universități
de top (și mi-aș permite să-l amintesc în acest context pe prof. 
Jeffrey Miron - Director of Undergraduate Studies, Department of  Economics - HARVARD
UNIVERSITY)
sau colaboratorii constanți din ultimii 20 de ani ai Universității precum, prof. James McCollum de
la University of Alabama in Hunstville ori prof. Bijan Saadatmand de la James Madison
University, ca să numesc doar doi dintre prietenii de suflet ai acestei școli, sunt o confirmare
directă a faptului că internaționalizarea nu este un concept fără acoperire, din perspectiva
universității noastre”
, a remarcat rectorul Folcuţ.

  

În plus, ierarhia universităţilor din România, pe domenii de studiu, realizată de Ministerul
Educaţiei, Cercetării şi Tineretului şi dată publicităţii recent, plasează Universitatea
Româno-Americană pe un loc fruntaş.

  

„Ierarhia pe domenii (...) dovedește că din cele opt domenii de studii pe care universitatea le
acoperă prin oferta sa educațională, 2 programe se află pe podium, alte 5 se clasează între
locurile 6 şi respectiv 16, un singur program, pe care dealtfel noi nu l-am mai păstrat în oferta
educațională în ultimii doi ani universitari,  aflându-se în lichidare, situându-se pe o poziţie mai
puțin favorabilă, locul 38.Obiectivul nostru este, desigur, acela al unei poziţionări cât mai
favorabile în orice clasament care se va întocmi, dar considerăm că cea mai corectă apreciere
a rezultatelor muncii noastre, respectiv a calității absolvenților, o vor face întotdeauna
angajatorii ” , a declarat rectorul Ovidiu Folcuţ.

  

           Colaborările derulate în anul universitar precedent cu companii de talie şi instituţii
financiar-bancare de top  precum Microsoft, JTI, Toyota, GE, Procter & Gamble, Henkel,
Honda, Renault, BRD; BCR; CEC, Unicredit Ţiriac Bank sau ING  dar şi cu o serie de alte
entități cu rol determinant în domeniile în care activează, precum American Chamber of
Commerce sau Junior Achievment sunt o dovadă a atitudinii favorabile pe care angajatorii o au
faţă de studenţii şi absolvenţii Universităţii Româno-Americane.

  

           La rândul său, fostul preşedinte al României, prof. Univ. dr. Emil Constantinescu, şi-a
exprimat emoţia participării la festivitatea de deschidere a anului universitar într-o instituţie care
i-a amintit de una din cele mai remarcabile experienţe pe care le-a avut. „În urmă cu 20 de ani,

 2 / 4



Universitatea Romano-Americana va extinde colaborarea cu mediul de afaceri si cu partenerii externi
Marţi, 04 Octombrie 2011 14:38

participam la deschiderea anului universitar la Duke University, una din cele mai prestigioase
universitati americane, în calitate de profesor”, a afirmat preşedintele Constantinescu. „Astăzi,
am ales să fiu prezent aici, şi am preferat Universitatea Româno-Americană, în defavoarea
propriei mele universităţi, pentru că URA reprezintă, într-un fel pentru România, păstrând
proporţiile, confruntarea cu o universitate precum Duke University care, pentru mine, a fost a 
doua mare experienţă inportantă în viaţă”, a mai spus preşedintele Emil Constantinescu.

  

În mesajul său transmis studenţilor, Radu Gheţea, preşedintele Asociaţiei Bancherilor din
România, a remarcat numărul mare de absolvenţi ai Universităţii Româno-Americane ce sunt
astăzi colegi ai domniei sale ca angajaţi ai sistemului bancar românesc şi a accentuat
importanţa atitudinii şi manierei în care trebuie să fie pregătiţi tinerii în universităţi.

  

Gilda Lazăr, fost jurnalist, astăzi corporate affair manager al JTI, susţinătoare a unor proiecte
iniţiate de Universitatea Româno-Americană, a ţinut să le adreseze studenţilor un îndemn de a
învăţa continuu  pentru că, „nu o diplomă te ajută ci atitudinea...Să vrei să faci, asta este ceea
ce contează”, a afirmat Gilda Lazăr.

      

            Despre Universitatea Romano-Americana

  

         Universitatea Româno-Americană, înfiinţată la iniţiativa prof. univ. dr. Ion Smedescu în
1991, şcolarizează, în cele şase facultăţi - Facultatea de Economia Turismului Intern şi
Internaţional, Facultatea de Relaţii Comerciale şi Financiar-Bancare Interne şi Internaţionale,
Facultatea de Studii Economice Europene, Facultatea de Informatică Managerială, Facultatea
de Management-Marketing şi Facultatea de Drept - aproximativ 10.000 de studenţi şi
masteranzi.

  

  

  **  sursa 

    
    -    

 prof. univ.dr. Doinita Ciocirlan - PRORECTOR - Management Strategic, Calitate si
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    -  UNIVERSITATEA ROMANO-AMERICANA   
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http://www.comunicatedepresa.ro/universitatea-romano-americana/

